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TSKWESTRIA
l. Resultat 2007
Resultaträkning 2007 Balansräkning2007-12-31

Intäkter Kostnader Tillgångar Skulder
Lotteri 57300 totteri 25850 Postgiro 108926 Medt skutder 0
Medlemsavg 9000 Fest (netto) 0 lkanobanken 6087 Eget kapital 120579
Ränta 158 Resa (netto) 5076 Handkassa 2166
Overaller 500 Grabbhalvan 24A Medl fordr 24OO

Maxi inventering 14690 Klättring 0 övr fordr 0

Målning 10000 Middag avg styrelse 3700 Inventarier 1000
Övriga aktiviteter 0 (slipsar, vin,

Arsmöte 4200 kamera,

Kamera 1740 overall mm)

Porto, pg, hemsida 4309

Totintåikter 91648 Totkostnader 45115 Tottillg 120579 Total 120579
Arets resultat 46533

- tlilBglqet år 2007
Resuftaträkning 2007 Balansräkning 2007-12-31
Infåkter Kostnader Tillgångar Skulder
Lotteri 55000 Lotteri 29000 Postgiro 59756 Skulder 0

Medlemsavg 9300 Grabbhalvan 1000 lkanobanken 5929 Eget kapital 83947

Övrigt (måln, inv mm) 12000 Middag avg styrelse 4000 Handkassa 4961

Ränta 100 Aktiviteter 5000 Fordringar 0
Slipsar 0 Porto, avi-avgift mm 1500 Aktier 0

Overaller 400 Foto/kamera mm 2000 lnventarier 1

Korp inkl domare 0 Arets res 13300

Ärsmöte 5000

övrigt 1000

Fest 7500

Resa 75OO

"Jubileumsskrift" 0

- Tot intäkter 75800 Tot kostnader 63500 Tot tillg 83947 Total 83947
Ärets resultat 13300

lll: Stvrelsens Budqetförslaq för är 2008
Resultaträkning 2008 Balansräkning 2008-12-31

)ntäkter Kostnader Tillgångar Skulder
Lotteri 50000 Lotteri 27500 Postgiro 108926 Skulder 0
Medlemsavg 9300 Grabbhalvan 240 lkanobanken 6087 Eget kapital 129939

Inventering 12000 Middag avg styrelse 2000 Handkassa 2166
Ränta 200 Aktiviteter 8000 Fordringar 0

Övrigt 2000 Porto, avi-avgift mm 2000 Inventar'er 500

Foto/kamera mm) 500 Arets res 12260
Resa 10000
Ärsmöte 10000

Övrigt 1000
Fest 0

Totinäkter 73500 Totkostnader 61240 Tottillg 129939 Total 129939

Arets resultat 12260



Herres a 2l-23 19-07 Kättilö

Så var det dags igen.För i år hade vi siktet inställt på en lugn
och avkopplande helg.
Som vanligt var det samling vid Smedby ip. Nästan alla22
(Palm var i tid) mötte upp.
Det hördes välbekanta ljud av burkar som öppnades och det var inte Ramlösa.
Några insåg att medhavd skaffiring inte skulle räcka Så ett stopp i Söderköping
bestämdes.
Framme vid Fymdden så mötte Kenta upp med egen båt,som senare användes

for att hämta nägra eftersläntare.När vi kom ut till Kättilö insåg vi att nägra
problem med sängplatser fanns inte.Det fanns även en egen stuga till styrelsen.
Nu böqade avkopplingen,det pyste och blandades drycker.Någon blandade lite
för mycket och blev trött.någon behövde lite stöd när benen inte ville lyda,det
var alltså som vanligt.Två terrorister hade hittat varandra igen, och ingen gick
säker.Eftermiddag gick över till kväll och hungern satt in,grillat kött och
potatissallad stod på menyn.Under kvällen så hölls vätskebalansen på en lagom
till hög nivå.Problem uppstod for vissa när marken lutade mer än ftitterna
klarade av.Kvällen fortsatte i påbörjat tempo,bastun sattes på,vätska intogs,
vickning ordnades och terroristerna höll igång.

Dag2.

Efter en trög start hördes snart det välbekanta pysandet från buskar och
snår.Några ville prova fiskelyckan,några gick på promenad och några höll
pysandet igång.På dagens program stod bla femkamp.Efter en väl genomford
tävling med blandade resultat hade vi ett segrande lag diir medverkande var
Kenta,Håkan K,Hjälte,Ubbe och Palm.Förstapriset i denna tävling var ett gallon
med innehåIl av en brun vätska som alla broderligt delade på.Nästa flaska kom
fram,och alla lät sig väl smaka(nästan alla).Vår (våin) Hätahade vid flaskans
öppnande vidrört öppningen med en kroppsdel som inte lämpar sig för tryck,och
vi intet ont anande kamrater lät oss väl smaka.

Eftermiddag och kväll fortsatte i samma anda som kvällen innan.Middag I

ordnades,bastun sattes på och glada skratt ekade över nejdern.Pga formodad
(matforgiftning) har forfattaren till denna skrift bara diffusa minnen av kvällen.

Dag 3.

Hemftird.Efter en trög morgon så kom arbetet igång med att röja upp och städa

efter två dagars ftiluftsliv.Båten var beställd till klockan tolv.Alla hjälptes åt och
letade gömda lik i buskarna.Som traditionen är så hade vi som vanligt auktion på



överblivet matriel,budgivning gick som vanligt över förväntan,kanske det beror
på att en viss Håta inte tillåter att Swetta köper något.

Sammanfatfning om denna resa.
Som vanligt när vi åker på något så hade vi tur med vädret så även denna gång.
Det finns säkert massor av händelser som inte har kommit med i denna skrift.
Här kommer några punkter.

l.Arwids knä
2.Tomas byxor
3.Kläder I trapp
4.Fegisar som låste dörren
5.Tupplur vid fnen
6.Pelle Dalmo

BH.
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GRABBHALVAI\

2007 års upplaga av grabbhalvan var ingen succ6 från

Westrias sida. [ndasi EN deltagare vågade ställa upp'

Men han sprang som *o g"t.ll och kom i mål på en tid

runt 25 minutei påhejad "t en klack på tre Westria-

supportrar. Efteiloppet blev det ÖL och p'o,t på Atena.

I{EMSIDAN
Arbetet med hemsidan fortskrider med sakta mak'

Någon gång ska den bli klar (hoppas iag)

Lelle Ostlund



INKOMS TBRINGA}\DE AKTIVITET
vrÅr,NrNG AV RAFFAS HUS

Ett hus i Lindö på ett par hundra kvadrat kiirrns ftir litet på något vis .

Vi bygger på en våning sa Raffa och Louis.
Övervåningen åkte på och snart var det dags ftir TSI(W att få f?irg på kåken.
Håta fixade fiirg och penslar Magister Krister ordnade schema och Håkan Carlsson2 tog dit en

ställning. VAR Än BENCTSSON ? Doppa penseln ordentligt i burken sa Håta. Hultkrantz
doppade nog fel ftr där han strök blev det sparsamt med fiirg. VAR Än BEXCTSSON?
Nästa giing som kom började med att fylla i där Benka hade missat. Va fan åir inte
BENGTSSON här? Ropade Håta.
Efter flera veckors slit var i alla fall kåken vit.
Tack Netterlid ftir grillat och dryck, men det var vi ju våirda efter allt slit.

ELLER HUR BENGTSSON ?

Skrivet av några som var diir.



Protokoll fört vid TSK/Westrias årsmöte 2008-03-01 Badhuset Medley 

Norrköping. 
Närvarande: Tomas A, Håkan A, Peter B, Urban E, Lennart G, Kent G, Christer H, Bengt H, 

Matz J, Håkan (Håta) K, Johan K, Magnus K, Mikael K, Håkan K, Stefan M, Thomas M, 

Göran S, Tomas S, Stefan W, Anders Z och Lennart Ö. 

 

 

§ 1 Ordföranden Bengt Hultqrantz hälsade medlemmarna välkomna samt öppnade mötet. 

§ 2 Mötet beslutade att godkänna dagordningen. 

§ 3 Bengt H valdes till mötesordförande. 

§ 4 Christer H valdes till sekreterare för mötet. 

§ 5 Lennart Gabrielsson och Tomas Svensson valdes att justera protokollet. 

§ 6 På frågan om kallelse till mötet kunde godkännas framfördes synpunkten att dagordning 

saknats. Skall alltid finnas med i inbjudan. Styrelsen tog till sig kritiken och lovar bättring till 

nästa årsmöte. 

§ 7 Håkan Karlsson redogjorde för balansräkningen för 2007 och budgetförslaget för 2008. 

§ 8 Revisorerna godkände styrelsens arbete 2007. 

§ 9 Resultat och balansräkning 2007 och budget för 2008 godkändes av mötet. 

§10 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

 

§11  Val av styrelseledamöter. 

Anders Z, Håkan (Håta)K och Stefan W är avgående styrelseledamöter. 

Till nya ledamöter valdes Urban E, Håkan(Håta)K omval och Stefan W även han omvald. 

 

§12 Val av revisorer. 

Mötet beslutade att välja Håkan A och Magnus K, omval även av dessa två. 

 

§13 Val av valberedning. 

Mötet beslutade att välja om Göran, S och Stefan M. 

 

§14 Årsavgift 2008 

Mötet beslutade att årsavgiften skulle vara oförändrad 2008. 

 

§15 Nya Medlemmar. 

Då inga besvär inkommit till styrelsen hälsar vi två nya medlemmar välkomna till föreningen. 

De nya medlemmarna är Göran Agemo och Håkan Sjöblom, vilka presenterades kort för 

mötesdeltagarna av Bengt H och Christer H. 

 

§16 Klubbmärke/klubbnål/klubboverall. 

Klubb alternativt slipsnål inför jubileumsåret 2008 behandlas av styrelsen. 

Styrelsen fick även i uppdrag att komma med förslag på ny overall. Håkan Arvidsson som är 

sakkunnig i frågan är styrelsen behjälplig. Några medlemmar förde också fram synpunkten att 

en snygg tröja med tillhörande klubbmärke kunde vara ett alternativ till overall. 

Vad gäller finansieringen beslutade mötet att overaller inhandlas till självkostnadspris av 

medlemmarna men att klubben står för kostnad av loggan. 

 

 

 

 

 



§17 Övriga frågor. 

 

a, Aktivitetsförslag 2008. 

Mötet beslutade att vi hellre vill ha fler småaktiviteter under året några stora. Dessa aktiviteter 

föreslås av medlemmarna själva och anslås på föreningens hemsida. Kan vara allt från en 

curling/fotbollsmatch, golf eller pubrunda. Det viktiga är att vi skapar fler mötestillfällen. 

Styrelsen ansvarar alltjämt för större sammandragningar via massutskick som tidigare. Vissa 

aktiviteter sponsras av föreningen där styrelsen fattat sådant beslut. 

 

b, Herresa 2008. 

Vid diskussion kring de inkomna förslagen, Kättilo, Kvarsebo, Risebo och Nysjön beslutades 

att ha Nysjön (fiske, kräftfiske) som förstahandsalternativ. Magnus Karlsson tog på sig 

uppdraget att kolla upp kostnaderna. Vi har avsatt 10.000 kr i budgeten till resan och 

dessutom max 300kr/person i egna utlägg. Som andrahandsalternativ valde vi Kvarsebo. 

 

c, Stadgar. 

Inga stadgeändringar är föreslagna.  Föreningens stadgar kommer att finnas på hemsidan 

samtidigt som användarnamn och lösenord är klart. De medlemmar som saknar och vill ha 

stadgar vänder sig till sekreteraren. 

 

d, Inkomstbringande aktiviteter 2008. 

Inventering på ICA Maxi fortsätter som vanligt även i år. Nästa inventering är måndagen den 

31 mars (finns även utlagt på hemsidan). 

Vi har fått en förfrågan om fasadmålning av Turistgården i Norrköping. Mötet beslutade efter 

en stunds diskussion gällande garantier på utförda målningsjobb att även i fortsättningen 

godkänna dessa uppdrag. Håta tog på sig ansvaret att kontrollera omfattningen och lämna 

kostnadsförslag för måleriarbeten utförda av föreningen. 

 

e, Hemsidan. 

Efter en kort diskussion kring lösenordfrågan på föreningens hemsida beslutade mötet att alla 

har gemensamt användarnamn och lösenord till att börja med. Hemsidesansvarige Lelle tar 

fram det bästa alternativet snarast. Då medlem slutar måste lösenordet bytas omgående.  

 

f, Fest. 

Efter en lång diskussion om orsakerna till varför intresset för den årliga festen tillsammans 

med våra respektive har varit så lågt under året trots flera försök (oproffsiga inbjudningar 

bland mycket annat) beslutade vi att satsa fullt ut 2009 då vi firar jubileum. Festen skall ligga 

på våren eftersom vi gör vår jubileumsresa på hösten. Därefter firar vi med fruarna var femte 

år. 

Festkommitén: Håkan A, Matz J (sammankallande) och Göran S börjar jobba redan i år och 

lägger fram förslag till styrelsen. Festbudget 15-20.000kr. 

 

g, Jubileumsresa 2009. 

De inkomna förslagen på resmål värderades och ställdes mot varandra. Segling i Kroatien, 

flygresa till Mûnchen, skidresa till Zell am See, fotbollsresa till Spanien, finnkampen i 

Helsingfors, fotbollsresa med buss till Bremen, wiskey/fotbollsresa till Glasgow och 

fotbollsresa till England.  

Nu återstår tre alternativ som några har åtagit sig att jobba vidare med och presentera för 

styrelsen. 

Flygresa till Mûnchen med Cimber Air från Norrköping kollas upp av Matz J. 



Bussresa till Bremen har Bengt H lovat att undersöka. 

Håta kollar vad det kostar att åka till England. 

Alla närvarande på mötet anmälde sitt intresse. Anmälan är bindande!! 

Styrelsen kommer med förslag på datum vid extramötet senare i år (vi åker någon gång under 

sept-okt 2009 på en weekendresa). 

Vi räknar med att ca 30 personer följer med och då finns det ca 3.300kr per person. 

Vi kallar till ett extra möte då vi har underlag vad gäller kostnader kring de olika alternativen. 

Då tar vi också beslut om hur stort/litet det egna utlägget kan tänkas bli. 

 

h, Jubileumsskrift. 

Lennart G ombads av ordföranden att bistå styrelsen med att trycka upp samtliga av 

föreningens verksamhetsberättelser i häftad form inför jubileumsåret. Frågan besvarades 

positivt av Lennart. 

 

§18 Mötet avslutades. 

Efter mötet bjöd föreningen på en välsmakande buffé från Dillqvists och en avkopplande 

stund i relaxavdelningen. Några medlemmar avslutade kvällen på Harrys där de sjöng till de 

trevliga bidragen i kvällens tävling inför melodifestivalen. 

 

 

Vid protokollet: Christer Hjälte 

   

 

__________________________ 

 

 

Justerat av:  Lennart Gabrielsson  Tomas Svenson 

 

 

__________________________  _________________________ 

 

 


